
PROTOKÓŁ 

z XXX w kadencji 2018 - 2023 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 25 marca 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Łakomiec Henryk nieobecny   

9 Obara Mirosław obecny   

10 Pająk Arkadiusz obecny   

11 Pałac Marcin obecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Słoma Paweł obecny   

14 Stępień Małgorzata obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 



 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:26 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
p. Elżbieta Dziekan - Prezes NZOZ "Promyk" 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Arkadiusz Pająk). 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył radnego Arkadiusza Pająka. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki 

poinformował o wniosku Komisji o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej 

Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie. Podczas analizy zapisów regulaminu 

przez radnych na posiedzeniu Komisji powstały pytania i potrzeba doprecyzowania niektórych 

zapisów w dokumencie. Stąd wniosek Komisji o zdjęcie projektu uchwały z dzisiejszego 

posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Komisji. 

4.b. głosowanie w sprawie wniosku Komisji Oświaty o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów sportowych przy 

Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie. 

 

Wniosek Komisji poparło jednogłośnie 13 radnych. projekt uchwały został zdjęty z porządku 

obrad. 
 



 
 

głosowanie głosowanie w sprawie wniosku Komisji Oświaty o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej 
Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 



Następnie Rada Miejska przystąpiła do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad                              

po wprowadzonych zmianach. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 



5. Przyjęcie protokołu z XXVII-ej sesji Rady Miejskiej. 
 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXVII-ej sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 



6. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wnioskował o interwencję 

Burmistrza MiG w sprawie zlikwidowania wysypiska śmieci na Berezowie na przeciwko firmy 

"Meblodex". 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o zakres prac wykonywanych 

przez służby Powiatu na ul. Jasnej. Przypomniał o wniosku radnego Obary, który zgłaszał potrzebę 

utworzenia przejścia dla pieszych przy tej ulicy obok przystanku komunikacyjnego. Wskazywał też 

na potrzebę naprawy dróg gminnych, uprzątnięcia zalegającego piachu po okresie zimowym oraz 

pytał kiedy będą prowadzone prace w tym zakresie. 

 

Pan Marcin Pałac - radny w związku z budową ronda u zbiegu ulic Kielecka, Zagórska, 

Mickiewicza wnioskował o udzielenie informacji przez Burmistrza MiG w sprawie konieczności 

uzyskiwania przepustek pozwalających na przejazd ulicą obok budowanego ronda zapewniającą 

dojazd do ul. Zagórskiej. 

 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

 - poinformował, ze w sprawie wysypiska śmieci przy ul. Berezów był interwencje u odpowiednich 

służb, ponownie zostanie zgłoszenie problemu do właściwych instytucji; 

- poinformował, że w sprawie ul. Jasnej zgłoszony był przez Urząd MiG wniosek o wytyczenie 

przejścia dla pieszych obok przystanku komunikacyjnego. Z informacji uzyskanych z Powiatu 

wynika, że przejście dla pieszych zostanie wykonane, aktualnie realizacja wytyczenia przejścia dla 

pieszych jest na etapie przygotowania zlecenia do jego wykonania. Dotychczasowe prace na tej 

drodze związane były m.in. z budową chodnika; 

- poinformował, że służby Gminy przystępują obecnie do naprawy dróg po okresie zimowym, 

zlecone zostały do naprawy pierwsze odcinki dróg na terenie miasta i gminy, zostało również 

rozpoczęte sprzątanie pozimowe dróg m.in. ul. Cmentarna; 

- w sprawie objazdu w związku z budową ronda wyjaśnił, że po uzgodnieniach z Policją ruch 

pojazdów jest tam ograniczony do pojazdów o masie do 3,5 tony. Dojazd tą drogą jest zapewniony 

dla mieszkańców ul. Zagórskiej. Przepustki są przeznaczone przede wszystkim dla mieszkańców                  

ul. Zagórskiej. Można się po nie zgłaszać do Urzędu Miasta i Gminy. Przepustki wydawane są też dla 

podmiotów świadczących różne usługi dla mieszkańców ul. Zagórskiej. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy za okres 

od 29 stycznia 2021 r. do 25 marca 2021 r. pomiędzy XXVI a XXVII sesją Rady Miejskiej 

przedstawił Burmistrz MiG - Pan Cezary Błach (Informacja w załączeniu do protokołu). 

9. Informacja Zarządu NZOZ "Promyk" Sp z o.o. o sposobie wykorzystania środków 

uzyskanych z czynszów za 2020 rok. 

9.a. prezentacja tematu przez Prezesa NZOZ "Promyk" Sp z o.o., 

 

Informację Zarządu NZOZ "Promyk" Sp z o.o. o sposobie wykorzystania środków 

uzyskanych z czynszów za 2020 rok przedstawiła Pani Elżbieta Dziekan - Prezes NZOZ 

"Promyk" (Informacja w załączeniu do protokołu). 

9.b. dyskusja. 



Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM odnosząc się do szczepień przeciwko Covid-

19  poinformował, że wielu mieszkańców Gminy w wieku 75 + nie miało możliwości 

zarejestrować się i przyjąć szczepionki w Suchedniowie ze względu brak wystarczającej ilości 

preparatu. 

 

Pani Elżbieta Dziekan - Prezes NZOZ "Promyk" poinformowała, że problem poruszony przez 

radnego wynikał ze zbyt małej ilości szczepionek będących w dyspozycji Ośrodka przekazanych 

przez Państwo. Obecnie ilość szczepionek jest większa, jednak nadal nie jest wystarczająca na naszą 

Gminę. W pierwszej kolejności szczepione są osoby 70 +. Ze swojej strony robimy co możemy, są 

też wyjazdy do domów osób starszych, celem przeprowadzenia szczepień, ponieważ osoby te ze 

względu na wiek i stan zdrowia nie są w stanie same przyjść do przychodni. Sytuacja powinna się 

poprawiać z chwilą zwiększenia zakupu szczepionek przez rząd. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w Urzędzie MiG została uruchomiona 

infolinia gdzie informacji na temat szczepień udziela Pani Magdalena Przyjemska. Dodatkowo 

Gmina zapewnia dowóz do punktu szczepień osobom, które spełniają warunki zgodnie z wytycznymi 

(decyzją) Wojewody Świętokrzyskiego. 

 

Pani Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii w uzupełnieniu informacji 

Burmistrza MiG poinformowała, że oprócz infolinii wszelkie informacje w sprawie szczepień zostały 

zamieszczone na stronie Gazety Suchedniowskiej, stronie Gminy Suchedniów oraz rozprowadzane są 

przez OSP w Suchedniowie ulotki dotyczące szczepień. 

 

10. Sprawozdanie z realizacji w roku 2020 „Programu szczepień profilaktycznych przeciwko 

meningokokom młodzieży zamieszkałej w Gminie Suchedniów na lata 2019 – 2021”. 

 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2020 „Programu szczepień profilaktycznych przeciwko 

meningokokom młodzieży zamieszkałej w Gminie Suchedniów na lata 2019 – 2021” 
przedstawiła Pani Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii (Sprawozdanie 

w załączeniu do protokołu). 

  

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię w sprawie sprawozdania z realizacji w roku 2020 „Programu szczepień 

profilaktycznych przeciwko meningokokom młodzieży zamieszkałej w Gminie Suchedniów 

na lata 2019 – 2021” przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

10.c. dyskusja. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Suchedniowie za rok 2020. 

11.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 



Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych               

w Suchedniowie za rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię w sprawie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2020 przedstawił Pan Paweł Słoma - 

Przewodniczący Komisji. 

11.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2020. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Suchedniowie za rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 



7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2020. 

12.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2020 przedstawił Pan Paweł Słoma - 

Przewodniczący Komisji. 

12.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

12.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2020. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów za rok 2020. 

13.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów za rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 



13.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Suchedniów za rok 2020 przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

13.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Suchedniów za rok 2020. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 
Gminie Suchedniów za rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 



10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 

2021. 

14.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 

2021 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

14.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                        

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021. 

 

Uchwała Nr 198/XXX/2021 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Suchedniów na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2021. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Suchedniów w 2020 roku. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów                             

w 2020 roku przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Sprawozdanie                                   

w załączeniu do protokołu). 

15.b. dyskusja. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 



 

16. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Suchedniów 

w 2021 roku. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Suchedniów 

w 2021 roku przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt uchwały                          

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

16.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

16.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Suchedniów                                

w 2021 roku. 

 

Uchwała Nr 199/XXX/2021 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Suchedniów 

w 2021 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Suchedniów w 2021 
roku. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

17. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kielce. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kielce przedstawiła Pani 

Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

17.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

17.d. dyskusja, 

 



Dyskusji nie odnotowano. 

17.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kielce. 

 

Uchwała Nr 200/XXX/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kielce stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kielce. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 



14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2021-2038. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                     

na lata 2021-2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                           

w załączeniu do protokołu). 

18.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

18.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021-2038. 

 

Uchwała Nr 201/XXX/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2021-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na 
lata 2021-2038. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 



2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

19. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 przedstawiła Pani 

Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

19.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

19.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

19.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

 

Uchwała Nr 202/XXX/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

20. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

regionalnej na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie związanych z nimi nowych miejsc 

pracy. 

20.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 



Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

regionalnej na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie związanych z nimi nowych miejsc 

pracy przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu). 

20.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

20.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywna opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - 

Przewodniczący Komisji. 

20.d. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pytała ile firm skorzystało ze 

zwolnienia od podatku w latach ubiegłych i na jaką kwotę? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że wysokość kwoty nie jest w stanie na tą 

chwilę podać, wyjaśnił jednak, że ze zwolnienia korzysta jeden podmiot, który złożył  do Urzędu 

MiG wymaganą dokumentację. 

Dodał, że wartość pomocy i zwolnienia uzależniona jest od rodzaju prowadzonej działalności 

gospodarczej i wielkości przedsiębiorcy. 

20.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie związanych z nimi nowych miejsc 

pracy. 

 

Uchwała Nr 203/XXX/2021 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie związanych z nimi nowych 

miejsc pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 
regionalnej na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie związanych z nimi nowych miejsc pracy. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

21. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                             

z mieszkańcami Miasta i Gminy Suchedniów. 

21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                               

z mieszkańcami Miasta i Gminy Suchedniów przedstawiła Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz 

Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

21.b. opinia Komisji Statutowej, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Anna Salwa - Przewodnicząca 

Komisji. 

21.c. dyskusja, 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny pytał czy Burmistrz MiG w najbliższym czasie przewiduje jakąś 

konsultację społeczną? 

 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odnosząc się do wniosków mieszkańców w sprawie propozycji 

nadania nazwy nowo budowanego ronda u zbiegu ulic Kieleckiej, Zagórskiej i Mickiewicza, 

poinformował, że w tej sprawie zostaną przeprowadzone konsultacje społeczne. 

Nadmienił, że uchwała ta pozwoli na przeprowadzanie konsultacji społecznych w innych sprawach 

zgłaszanych i istotnych dla mieszkańców. 

21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                        

z mieszkańcami Miasta i Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 204/XXX/2021 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych                        

z mieszkańcami Miasta i Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 
mieszkańcami Miasta i Gminy Suchedniów. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 



11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

22. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2021 roku. 

22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2021 roku przedstawił Pan 

Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

22.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - 

Przewodniczący Komisji. 

22.c. dyskusja, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwrócił się do Burmistrza o przybliżenie jakie 

uwagi zgłosiło Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami do treści uchwały (Programu opieki). 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami: 

- wnosiło o doprecyzowanie w jaki sposób będą dokarmiane wolno żyjące koty; 

- zwróciło uwagę, że kwota przeznaczana na dokarmianie wolno żyjących kotów jest 

niewystarczająca; 

- zgłosiło problem dotyczący sterylizacji, kastracji i znakowania zwierząt. 

Powyższe zgłoszone uwagi i zastrzeżenia zostały uwzględnione w Programie opieki stanowiącym 

załącznik do projektu uchwały, udzielona została również stosowna odpowiedź do Towarzystwa 

Opieki nad Zwierzętami. 

22.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2021 roku. 

 

Uchwała Nr 205/XXX/2021 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2021 

roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2021 roku. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

23. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 174/XXV/2020 z dnia 15 grudnia 2020r. Rady 

Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów. 

23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 



Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 174/XXV/2020 z dnia 15 grudnia 2020r. Rady 

Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

23.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - 

Przewodniczący Komisji. 

23.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

23.d. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę nr 174/XXV/2020 z dnia 15 grudnia 2020r. 

Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 206/XXX/2021 zmieniająca uchwałę nr 174/XXV/2020 z dnia 15 grudnia 2020r. 

Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych 

stanowiących własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę nr 174/XXV/2020 z dnia 15 grudnia 2020r. Rady 
Miejskiej w Suchedniowie w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących własność 
Gminy Suchedniów. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 



5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

24. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Suchedniowie. 

24.a. przybliżenie tematu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM przybliżył temat złożonej przez mieszkankę Gminy 

Suchedniów skargi na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Suchedniowie. 

24.b. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

opinię i stanowisko Komisji w sprawie złożonej skargi i zawartych w niej zarzutów. Komisja nie 

znalazła podstaw do stwierdzenia zasadności skargi złożonej na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Suchedniowie. 

24.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

24.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Suchedniowie. 

 

Rada Miejska rozpatrując skargę oraz zapoznając się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji uznała skargę mieszkanki Gminy Suchedniów na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Suchedniowie za bezzasadną czego dała wyraz podejmując stosowną uchwałę. 

 

Uchwała Nr 207/XXX/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejsko-Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Suchedniowie. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

25. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

25.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 



Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                    

w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

(dotyczy skargi na uchwałę Nr 140/XX/2020 z dnia 23 lipca 2020 r. zmieniającą uchwałę                              

Nr 90/XIII/2019 Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty                       

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty) 

25.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - 

Przewodniczący Komisji. 

25.c. dyskusja, 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zapytała czego                                       

w szczególności dotyczyła skarga? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że skarga w szczególności dotyczyła terminu 

wejścia w życie zaskarżonej uchwały (zarzucono w skardze, że termin jej wejścia w życie był                  

za krótki). 

25.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

 

Uchwała Nr 208/XXX/2021 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2           13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8.              Łakomiec Henryk nieobecny 

9 Obara Mirosław ZA 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin ZA 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

26. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odnosząc się                                                    

do przedstawionej przez Burmistrza MiG informacji międzysesyjnej : 

- prosiła o przybliżenie tematu dokonanej zmiany zarządzenia powołującego Gminną Komisję 

Urbanistyczno - Architektoniczną; 

- pytała w jaki sposób Gmina wspiera wnioskodawców w zakresie przygotowania wniosków o 

dofinansowanie na wymianę nieefektywnych źródeł ciepła w ramach realizacji Porozumienia 

zawartego z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 

Programu Priorytetowego "Czyste Powietrze"; 

- pytała, czy decyzja Wojewody Świętokrzyskiego o zawieszeniu działalności placówek dla osób 

starszych oraz opinii Państwowego Inspektora Sanitarnego w Skarżysku-Kam. z dniem 18.02.2021 r. 

dotyczyła całego województwa czy tylko Klubu Seniora w Suchedniowie?  

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG: 

- w temacie zmiany zarządzenia powołującego Komisję poinformował, że zmiana dotyczyła zmiany 

składu osobowego Komisji; 

- poinformował, że w Urzędzie MiG pracownik udziela zainteresowanemu informacji, porad jak taki 

wniosek wypełnić, jak również istnieje możliwość wypełnienia i przesłania takiego wniosku                               

w Urzędzie przez pracownika we współpracy z petentem; 

- wyjaśnił, że decyzja Wojewody dotyczyła wszystkich placówek dla osób starszych na terenie 

województwa, natomiast co do Klubów Seniora Wojewoda wskazuje, aby każdy przypadek 

indywidualnie uzgadniać z Państwowymi Inspektorami Sanitarnymi w danym powiecie. Klub 

Seniora w Suchedniowie na chwilę obecną nie ma zgody Inspektora Sanitarnego na otwarcie. 

 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, o piśmie 

Wojewody z dnia 23 marca 2021 r., który dopuszcza na dobrowolność Gmin w sprawie zawieszenia 

zajęć lub otwarcia Klubów Seniora. Przypomniała, że pismo Sanepidu jest z dnia 18 lutego 2021. 



Może istniałaby możliwość otwarcia Klubu Seniora, należałoby zgłębić ten temat. Sytuacja jest 

dynamiczna. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wskazał na zapowiadane przez Prezesa Rady Ministrów 

wprowadzenie nowych obostrzeń więc wystąpienie do sanepidu o zgodę na otwarcie Klubu Seniora 

byłoby raczej przedwczesne. Poczekajmy na luzowanie obostrzeń. 

 

Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego ... odnosząc się do 

zaleceń Premiera i Ministra Zdrowia w sprawie pracy zdalnej i panującej pandemii Covid - 19 pytał, 

czy jesteśmy przygotowani w Radzie Miejskiej do pracy zdalnej, a jeżeli tak to dlaczego nie 

pracujemy w tym trybie? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że jeżeli chodzi o możliwość pracy zdalnej, taka 

możliwość istnieje. Natomiast przeprowadziliśmy rozeznanie wśród radnych i nie wszyscy z Państwa 

mają możliwości techniczne żeby bez problemu taką sesję zdalną przeprowadzić. Staramy się 

zapewnić w miarę możliwości daleko idące zasady bezpieczeństwa, zachowujemy odległości, 

jesteśmy w maseczkach. Z drugiej strony pamiętajmy o tym, że możemy zarazić się wszędzie. 

Należy pamiętać, że podczas sesji zdalnej mogą wystąpić problemy techniczne z internetem, co może 

rodzić problemy podczas głosowań. Wtedy podejmowane decyzje prze Radę Miejską mogą zostać 

podważone. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny korzystając z transmisji sesji poruszył temat procederu 

włamywania się oszustów na konta finansowe mieszkańców i kradzieży 

 

środków pieniężnych podczas internetowych zakupów i transakcji. Zwrócił się do redaktora Gazety 

Suchedniowskiej i Przewodniczącego RM o przygotowanie informacji, która ostrzegałaby 

mieszkańców przed tym procederem. 

 

Pani Anna Salwa - radna zwróciła uwagę na zapis w decyzji sanepidu, na który Burmistrz MiG się 

powołał, że do chwili zaszczepienia się wszystkich członków Klub Seniora nie może działać. Co 

będzie jeżeli nie zaszczepią się wszyscy członkowie, szczepienia nie są obowiązkowe, Klub będzie 

zamknięty? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że z chwilą poluzowania obostrzeń będziemy 

występować do sanepidu, być może stanowisko z chwilą wydania nowej decyzji będzie już inne. 

Przepisy nie są precyzyjne w tej kwestii. Będziemy też namawiali członków Klubu Seniora do 

zaszczepienia. 

 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM zwróciła uwagę na nieporządek przy 

sklepie na Michniowie. Interweniowała o wpłynięcie na właściciela posesji o uporządkowanie terenu. 

 

Pani Anna Salwa - radna prosiła Burmistrza MiG o przybliżenie zaplanowanych uroczystości pn. 

"Śladami Majora Dawidowicza i Ponurego", które odbędą się w sołectwie Mostki w dniu 28 marca 

br. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że będzie to wydarzenie historyczne powiązane 

z aktywnością sportową. Prawdopodobnie wydarzenie to jednak się nie odbędzie ze względu z 

panującą sytuacją pandemiczną i zostanie przesunięte na inny termin. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM interweniował w sprawie uprzątnięcia śmieci u 

zbiegu ulic Bodzentyńskiej i Jasnej, obok kontenera na odzież używaną PCK. 



27. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXX-ej Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

     Protokołował                                    Sekretarz obrad                                             Przewodniczący 

                                                                                                                                     Rady Miejskiej 

 

 

Mariusz Ślusarczyk                               Arkadiusz Pająk                                          Krzysztof Adamiec 
 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje sie pod linkami: 

 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

 

https://www.suchedniow.pl 

 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 
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